
1 
 

 
 
 

Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 
 

Møtenummer: 8, 2023-24 
Dato:   11.03.2024    
Sted:    People4You  

 
Til stede:  Per Arne Byhrø, Geir Arne Hansen, Tone Åserud Reime, Knut 

Skjønberg, Runar Sørensen. 

Forfall: Tonje Langehaug Svenneby, Ida Madsen Moe, Jenny Moskvil, 

Eirik Romstad, Kjetil Billdal. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 
Sakliste 

Det ble noe endring i opprinnelig innkalling. Nytt punkt 74 og 75, Budsjett ble 

flyttet til orientering. 

Vedtakssaker:  

     74. Godkjenning av innkalling. 

75. Godkjenning av protokoll 7. 

76. Budsjett Orienteringsak. 

77. Søknad spons Tomter Rideklubb 

78. Evaluering av samarbeid, politisk bestilling 

 

Orienteringssaker: 

79. Status Hobøl IL, ekstrabevilling 

80. Status kommunens langtidsplan anlegg 

81. Galla 

82. Evt. 
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Vedtakssaker: 

74. Godkjenning av innkalling. 

Ingen kommentar (annet en nevnt over). 

Enstemmig Vedtatt. 

 

75. Godkjenning av protokoll 7. 

Kommentar: Styremedlemmer må minne hverandre på vedtak som tidligere 

er gjort. 

Enstemmig Vedtatt. 

 

76. Budsjett Orienteringsak. 

Per Arne viste foreløpig budsjett. Se vedlegg 1.  

Årsregnskap blir revidert 14 mars. 

Vi har mottatt 802.000 i tilskudd fra kommunen. 

 

77. Søknad spons Tomter Rideklubb. 

Tomter Rideklubb søker sponsormidler til bygging av ny feltrittsbane.  

Styret kan ikke gå inn og sponse enkeltstående prosjekter. 

Enstemmig Vedtatt. 

 

78. Evaluering av samarbeid, politisk bestilling. 

Samfunnsutvalget mener Kommunestyret har bestilt evaluering av 

samarbeidet, ikke bare samarbeidsavtalen. Saken sendt tilbake til 

kommuneadministrasjonen v/ Grete Skjelbred. 

Kommuneadministrasjonen er usikker på hva som mener med evaluering av 

samarbeid, Marit Mellem tar kontakt med politikken for en avklaring.  

Tone finner frem det politiske vedtaket fra 2022. 

Enstemmig Vedtatt. 
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Orienteringssaker: 

79. Status Hobøl IL, ekstrabevilling. 

Hobøl IL har bedt (via Idrettsrådet) om en ekstra bevilling på 142.000 kr for 

ekstra kostnader rundt vedlikehold og drift av anlegg. Samfunnsutvalget, 

Formannskapet og Kommunestyret har gjort vedtak på at dette må avventes 

til Tertialrapport i (ca) mai. 

Hobøl IL sliter økonomisk grunnet manglende medlemsinnbetalinger og 

forhøyede driftskostnader.  

Ny KG står øverst på prioriteringsliste og er også tatt inn på lik linje som 

kommunale anlegg. Blir tidligst bygget 2025. 

 

80. Status kommunens langtidsplan anlegg 

Kommuneadministrasjonen skal utarbeide en 10 års plan på drift, vedlikehold 

og nye investeringer på anlegg. Vi må påse at dette både blir gjort, og at vi 

får delta i arbeidet. 

 

81. Galla 

Galla avholdes 15 mars i Kulturhuset. Kari har kontroll på dette. 

 

82. Evt. 

Kari vært på konferanse i Halden med kommunepolitikere, fylkespolitikere og 

Idrettskretsen. 

o Samfunnet nyter godt av at idretten har gode rammevilkår 

o Idretten nyter godt av at idrettsrådene fungerer 

o Vi får et aktivt og sunnere samfunn når idretten bidrar 

Kari opplevde at det var vanskelig å få kommunepolitikere i tale under selve 

konferansen. Litt ansvarsfraskrivelse når det gjelder nye anlegg, ønsket ikke å 

diskutere (som var grunnen til at vi var der). 

 

Grusbanen i Askim. 

Det er gjort et politisk vedtak på at sandhåndballbanen flyttes og 

samlokaliseres med sandvolleyballbanen utenfor Askimhallen.  

Prislapp ca 1 million kr. 

Vi er med på samskapingsprosjektet som gjelder grusbanen, hva skal 

anlegges, hvordan og når. Hvordan nå ut til innbyggere, de skal ha 

medbestemmelsesrett. 
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Spydeberg KG.  

Sak fra Tonje på mail: 

Det er kommet mye grus inn på den nye KG banen, dette kunne vært løst ved 

å legge tartandekke på løpebanene rundt. Nå blir grus dratt med inn på ny 

bane. Kommunen må ta tak i dette, banen blir ødelagt. 

 

 

 

 
Trøgstad 18.03.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


